
Nathalie Bech Birkelund, studerende på 4. semester bygningsingeniør i 
miljøteknik fra Aarhus Universitet har skrevet dette: 
 
Vi synes det var rart, at I startede med at præsentere os som studerende til de 
andre deltagere, hvorefter der blev vist stor interesse for at snakke med os og 
give os ideer til praktik, som vi skal på 5. semester og svare på alle vores 
spørgsmål.  
 
Selve præsentationerne om no-dig var spændende, da vi fik mulighed for at 
sætte teorien, som vi lærer til hverdag, på virkelighedens projekter. Her gav I 
os også mulighed for at stille spørgsmål både efter og undervejs. 
 
Det fedeste var selvfølgelig uden tvivl at komme med ud på byggepladsen, 
hvor de borede de store rør ind under vejen og komme ned og kigge. Der gav I 
os tid til rigtig at se det hele an og I brugte tid på at lade os forstå, lære og se!  
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